
  

 
  

 
 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach konaného dňa 9.12.2019 o 1300 hod. vo veľkej zasadačke Rektorátu UVLF  

v Košiciach na Komenského ul. č. 73 v Košiciach 

 

Prítomní: 11 členov Správnej rady UVLF v Košiciach podľa evidovanej prezenčnej listiny, 

Správna rada UVLF v Košiciach bola uznášaniaschopná. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácia o stave rozvojových aktivít a o aktuálnych úlohách na UVLF  

v Košiciach 

4. Výročná správa o kvalite UVLF v Košiciach za akademický rok 2018/2019 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Ad 1: 

 Zasadnutie Správnej rady (ďalej len „SpR“) Univerzity veterinárskeho lekárstva  

a farmácie v Košiciach (ďalej len „UVLF“) otvoril jej predseda Ing. Ján Király, ktorý privítal 

členov SpR UVLF a hostí. Následne oznámil, že SpR UVLF má staronového člena Dr. h. c. JUDr. 

Ing. Jána Bíleka. SpR UVLF schválila program zasadnutia a za overovateľov zápisnice schválila 

Ing. Milana Dolného a MVDr. Annu Ondovú.  

 

Ad 2: 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király vyzval tajomníka SpR UVLF doc. MVDr. Petra 

Korima, CSc., aby informoval o uzneseniach SpR UVLF, ktoré mali byť splnené ku dňu aktuálneho 

zasadnutia SpR UVLF.  

Na ostatnom zasadnutí SpR UVLF uložila dve uznesenia. Prvým uznesením uložila 

kvestorovi UVLF v Košiciach Ing. Róbertovi Schréterovi, PhD. a MVDr. Boleslavovi Lešovi, PhD. 

vypracovať návrh na riešenie asanácie Pavilónu morfologických disciplín v krízovom režime. 



Kvestor univerzity informoval o aktuálnom stave statického statusu budovy a súvisiacich krokoch. 

SpR UVLF jednomyseľne schválila prolongáciu uznesenia. 

Druhým uznesením SpR UVLF uložila kontrolórke UVLF v Košiciach Ing. Edite Krettovej 

vykonávať kontrolné činnosti aj na účelových zariadeniach univerzity. Rektorka univerzity Dr. h. c. 

prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. informovala, že boli vykonané kontrolné činnosti na ÚZ 

v Rozhanovciach, kontroly na ďalších účelových zariadeniach sú plánované v roku 2020 a budú 

súčasťou výročnej správy. 

V nadväznosti na kontrolu uznesení predseda SpR UVLF sa Ing. Ján Király zaujímal 

o situáciu s užívaním poľovných revírov. Rektorka univerzity Dr. h. c. prof. MVDr. Jana 

Mojžišová, PhD. informovala o histórii užívania poľovných revírov a o aktuálnej situácii. Uviedla, 

že situácia v poľovnom revíri Samostatná bažantnica v Rozhanovciach sa zmenila. Univerzita po 

auguste 2019 už v ňom nemá právo výkonu poľovníctva a preto bola univerzita nútená pristúpiť ku 

zmluve s novým držiteľom oprávnenia na výkon práva poľovníctva v uvedenom revíri, aby mohla 

plniť svoje úlohy v pedagógii a výskume a mala garantovanú možnosť uskutočniť definovaný počet 

poľovačiek na bažantiu zver. Situáciu označila za nie optimálnu, ale inú možnosť univerzita 

nemala. V diskusii k tejto situácii vystúpili alebo sa vyjadrili Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek, Ing. 

Stanislav Hreha, PhD., doc. MVDr. Peter Lazár, PhD. a Ing. Ján Király. 

 

Ad 3: 

Informáciu o stave rozvojových aktivít a o aktuálnych úlohách na UVLF  

v Košiciach predniesol kvestor univerzity Ing. Róbert Schréter, PhD. S potešením konštatoval 

plnenie stanoveného harmonogramu pri modernizácii pavilónov 35 a 36, zmienil sa o menej dobrej 

situácii pri modernizácii pavilónu 17, kde má dodávateľ problémy so subdodávateľmi. Napriek 

tomu sa podarilo posunúť sa vpred pri realizácii výmeny radiátorov a rozvodov kúrenia, ako aj pri 

výmene okien. Informoval aj o ďalších zámeroch univerzity v oblasti jej rozvoja, poukázal na 

administratívne prekážky zo strany vyhlasovateľov výziev, ktoré sú relevantné pre danú oblasť 

a o predbežnom rozpočte univerzity na rok 2020, ktorý zabezpečuje zvýšenie miezd, avšak v oblasti 

jej prevádzky a rozvoja je nepostačujúci. V diskusii k tomuto bodu vystúpili Ing. Stanislav Hreha, 

PhD. a Ing. Ján Király. 

 

Ad 4: 

 Výročnú správu o kvalite UVLF za akademický rok 2018/2019 uviedol prorektor univerzity 

prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD. Vo svojej powerpointovej prezentácii predstavil prierez výročnou 

správou. Zdôraznil, že aj keď doposiaľ neexistovala žiadna predpísaná štruktúra správy, ani 



povinnosť jej vypracovávania, univerzita ju po štvrtýkrát vypracovala ako reakciu na odporúčania 

medzinárodnej komisie EAEVE, ktoré vznikli pri úspešnej evalvácii a akreditácii univerzity 

a pomáha nám pri zvyšovaní kvality, čo sa odzrkadlilo, okrem iného, aj vo výsledkoch UVLF 

v rámci súťaže Národná cena za kvalitu. 

 V diskusii k výročnej správe vystúpili Ing. Ján Király, Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek, Ing. 

Stanislav Hreha, PhD., MVDr. Miroslav Martinček, MVDr. Ladislav Stodola, Dominik Lauko, Ing. 

Róbert Schréter, PhD., Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. a MVDr. Boleslav Lešo, PhD. 

Všetky diskusné príspevky ocenili rozsah vykonaných analýz a celkovú kvalitu správy. 

 

Ad 5: 

 V bode rôzne sa Ing. Ján Király opýtal Dr. h. c. prof. MVDr. Jany Mojžišovej, PhD. na jej 

pohľad na štandardy, ktoré navrhla Slovenská akreditačná agentúra pre vysoké školstvo. Odpoveď 

rektorky univerzity bola, že v tejto chvíli je ťažké vyjadrovať sa ku štandardom, nakoľko sú 

v procese vyhodnocovania pripomienok a definitívna verzia by mala byť známa začiatkom marca 

2020. 

 Ďalšia otázka predsedu SpR UVLF smerovala k súdnym sporom, kvestor univerzity uviedol, 

že nedošlo k zmene oproti situácii ako o nej bola SpR UVLF informovaná ostatný krát. 

 K otázke o počtoch prijatých a zapísaných študentov do prvých ročníkov jednotlivých 

študijných programov sa vyjadrila rektorka univerzity, ktorá skonštatovala, že situácia je stabilná, 

a univerzita stále prijíma uchádzačov na základe výberu. MVDr. Boleslav Lešo, PhD. informoval 

o stretnutí s potenciálnym ukrajinským partnerom a o jeho záujme o štúdium vybraných študentov 

na slovenských univerzitách. 

 Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. informovala o podpise zmluvy medzi 

košickými univerzitami a ústavmi SAV o vytvorení vedecko-výskumného konzorcia a o tom, že 

2.12.2019 bolo vytvorené združenie V7, ktoré zahŕňa vedecky a výskumne zamerané slovenské 

univerzity. Členmi sú univerzity, ktoré majú vedecké parky a centrá excelentnosti, vrátane UVLF. 

 V neverejnej časti zasadania SpR UVLF bol upravený plat rektorky UVLF v zmysle 

valorizačných pravidiel a bola schválená odmena rektorky. 

  

Ad 6: 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király poďakoval prítomným členom SpR UVLF a hosťom za 

účasť, diskusiu a predložené návrhy, a poprial všetkým spokojné prežitie nastávajúcich sviatkov.  

 

 



Správna rada UVLF v Košiciach schvaľuje (pomerom hlasov v štruktúre za/zdržal sa/proti): 

1. Program zasadnutia SpR UVLF (11/0/0). 

2. Overovateľov zápisnice – Ing. Milana Dolnéhoa MVDr. Annu Ondovú (11/0/0). 

3. Prolongáciu termínu na predloženie plánu asanácie Pavilónu 34 (11/0/0). 

4. Úpravu platu rektorky UVLF v Košiciach (11/0/0). 

5. Odmenu rektorke UVLF v Košiciach (11/0/0). 

 

Správna rada UVLF v Košiciach berie na vedomie (pomerom hlasov v štruktúre za/zdržal 

sa/proti): 

1. Informáciu o zabezpečení úloh univerzity v Samostatnej bažantnici v Rozhanovciach 

(11/0/0). 

2. Výročnú správu o kvalite UVLF v Košiciach za AR 2018/2019 (11/0/0). 

 

Správna rada UVLF v Košiciach ukladá (pomerom hlasov v štruktúre za/zdržal sa/proti): 

1. Rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. Jane Mojžišovej, PhD. informovať 

o napĺňaní nových akreditačných štandardov (11/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF po vydaní nových štandardov 

2. Kvestorovi UVLF v Košiciach Ing. Róbertovi Schréterovi, PhD. informovať o aktuálnych 

súdnych sporoch UVLF v Košiciach (11/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF (11/0/0). 

 

Zapísal: 

doc. MVDr. Peter Korim, CSc.  ......................................................................................... 

 

Overili: 

Ing. Milan Dolný    ......................................................................................... 

 

 

MVDr. Anna Ondová    .........................................................................................

   

 

Schválil:  

Ing. Ján Király    .........................................................................................

  


